
 
27/12/2022 

 
 

               

        2022/3ועדה    –ועדת איכות סביבה  
 

  מ. אגף חזות העיר,ערן יחיא   העיר,מחזיק תיק אגף חזות ס. רה"ע ו  - יניב מרקוביץ עו"ד  משתתפים:

    ירת הוועדה.מזכ -רונה שלומי, שת ציבורפעיל- רבוךה אבמרינ,  נציגת ציבור -רגר יניבבמורן 

חברת    -ברגינסקי קארין  עו"ד  ,  מועצהחבר  –גיא צור  עצה, חברת מו-שיך ציר אלאיטל ב        :םחסרי   

 . ציבורנבחר   –עמי שידלוביצקי  , מועצה

          

הילתית  בסוף היער יוקצה שטח לגינה ק היער יפתח בט"ו בשבט , מורן מתי יפתח? לשאלת   –יער מאכל   -

 ט. קחו חלק בשתילה שתעשה בט"ו בשבי י העיר ילד שי, אנו רוצים צמחי תבלין ומרפאובה ישתלו 

 

 וייקט צרפתי, השטח ינוקה וישתלו שם עצים , שבט הצופיםפרוייקט של שתילה יעשה בסמוך לפר -

 גם בשכונת מקוב מתוכננת שתילה.שתתף בשתילה , "שביט" י

 
שנבחרו   םניהמיפנימה לתוך השטחים הפתוחים, מעצי הזית  שטחי מזרח העיר,ה צמחי בר בכל הזרע -

ה ע"י חברה שעשתה סקר טבע בזמן בניית האיצטדיון , בשטח ישתלו רק הזנים שנמצאו  לשתילה נעשת

 בסקר. 

 , אירועים טיםולקבלת הצעות לפרוייק הקבוצה רחובות של עצים  יניב מאשר את בקשת מורן להיפגש עם  -

שא קונקרטי  ת לרז מאגף גנים, בכל נוה יש לפנו, לכל בעיהפרוייקטציאת שטחים מתאים לביצוע  ומ

 להיפגש הפגישה תתואם.   ירצוש

 

 נתקבלה תשובה. טרם  –קול קורא בנושא הצללה  -

בנות תוכנית  באחריות הרשות ל,  תשובהנתקבלה   –קול קורא בנושא הכנת הרשות למשבר האקלים  -

 ם. ולהביא לשינויים משבר אגפים שתתייחס לכל האגפים כיצד להתמודד ע הצעבודה חו

 

איזה עצים   יםמחליט הם ו באגף גנים ת עוברהתוכנית פרוייקט לפני ביצוע  בכל   –תוכנית נטיעה שנתית   -

 עים. ינטעו בו, בכל שצ"פ נוטנוטעים, קיים נספח נופי ובו רשום מספר העצים והסוגים שי

 
 יבחרו   י מכרז , סוגי העציםתבחר ע"כם עם משתלה שלנו הסיהיה  –ברחוב הרצל עיר ל מהיר פרוייקט  -

 
 ומעלה ולא עצים צעירים.   3והמשתלה תגדל אותם עד לנטיעה , כך שבזמן הנטיעה העצים יהיו בני 



 
 המדרכות יהיו רחבות יותר ויהיה ניתן לנטוע עצים.  ,את אי התנועה מורדים  –דרך יבנה   -

 

 

 
 

 

 שרונה שלומי.  רשמה:                                                                                                                      


